
 
 
Minskat antal igen 
Kommunfullmäktige har tidigare i coronatider minskats till 35 ledamöter, i september var vi tillbaka 
på 61 ledamöter, men när smittspridningen ökade igen så vi gick på oktobermötet ner till 35 igen. 
Denna gång skulle vara den stora årliga budgetdebatten under två dagar. Nu fick vi reducera antalet 
ledamöter och minimera debatten. Endast en företrädare per parti fick debattera budgetförslagen. 
 
För oss tjänstgjorde, Emma-Lina Johansson, Anders Skans, Sadiye Altundal och Anders Andersson 
med Lisa Stolpe som ersättare.  
 
Distansmöte 
Kommunfullmäktige beslutade att deltagande på distans ska kunna tillåtas framöver. 
Kommunfullmäktige beslutade att de båda mötena i december ska ske helt på distans. 
 
Budget 2021 
Debatten om budgeten blev detta år helt annorlunda än vanligt. Istället för att debattera helheten i 
respektive partis budgetförslag, samt politikområde fr politikområde. Genomfördes idag en förkortad 
version där endast en företrädareper parti debatterade respektive partis budgetförslag i sin helhet. 
För oss var det Emma-Lina Johansson som stod för debatten. Hon talade om vikten av en stark 
välfärd. Vårt budget förlag heter Solidaritet - i välgång och kris. Du kan läsa Emma-Lina Johanssons 
tal i kommunfullmäktige här. 
 
Budgetdebatten slutade som väntat med att Socialdemokraterna och Liberalernas budget gick 
igenom med stöd av Miljöpartiet. Vi kommer med den budgeten under 2021 se en kommunal välfärd 
med nedskärningar inom alla verksamheter. 
  
 
 

http://www.vmalmo.se/wp-content/uploads/2020/10/Slutversion-budget-2021.pdf
http://www.vmalmo.se/2020/11/solidaritet-valgang-och-kris/#more-4930642

